
Záznam 
 

z Redakčnej rady časopisu LAMAČAN, konanej dňa  30. 8. 2007 na MÚ Lamač 
 
Prítomní:  Ing. Valentovič, CSc., JUDr. Ondrišová, M. Pikulíková, Mgr. Olekšák, 

Ing. Danišová, Mgr. Sukopová, J. Kralovič, . Šoula, M. Čambalík, B. 
Veselá 

 
Ospravedlnení: JUDr. Bartovič, Ing. Stráňava, M. Slušný, Mgr. Servanský, 
  

 
Program: 
 

1. Zahájenie 
2. Zhodnotenie čísla Lamačan 7/8/2007  
3. Obsahová stránka čísla 9/2007 
4. Návrhy na rozdelenie tém čísla 10/2007  
5. Prerokovanie  sťažnosti p. Pazeriniho 
6. Rôzne 

 
Redakčnú radu otvoril  Ing. D. Valentovič, CSc, ktorého z dôvodu svojej neprítomnosti 
poveril predseda RR JUDr. Bartovič  
 
K bodu 5 
 
Ing. Valentovič  otvoril diskusiu k sťažnosti pána Pazeriniho na vydavateľa mesačníka 
Lamačan, ktorá bola adresovaná starostke MČ Ba Lamač Mgr. Oľge Keltošovej. 
 
Pani starostka upozornila prítomných, že vzhľadom k tomu, že sťažnosť je na poslanca MZ 
pri MČ Lamač, musí byť v zmysle zákona ustanovená komisia z poslancov MZ, ktorá sa bude 
uvedenú sťažnosť riešiť. Hneď po tejto informácii opustila zasadnutie RR. 
 
Tajomníčka RR pripomenula prítomným, že sťažnosťou a zároveň žiadosťou o uverejnenie 
reakcie na článok pána Pazeriniho bola prerokovávaná na ostatnej RR. O poskytnutí priestoru 
na reakciu pánu Pazerinimu dal predseda RR JUDr. Bartovič hlasovať.  Vzhľadom k tomu, že 
hlasovanie bolo: za : 0, proti 0, zdržalo sa: 3,  bolo rozhodnuté, že priestor sa p. Pazerinimu 
neposkytne. S novou sťažnosťou bol predseda oboznámený, prisľúbil svoje stanovisko. 
 
M. Čambalík oznámil prítomným, že doručí mail, ktorým  pán Pazerini overil textovú časť 
príspevku. 
 
RR vzala informáciu o sťažnosti na vedomie. K sťažnosti sa vyjadrí osobne pán predseda 
JUDr. Bartovič.  Sťažnosťou sa bude zaoberať v zmysle zákona komisia, ktorá  bude 
ustanovená na zasadnutí MZ dňa 6. 9. 2007. 
 
K bodu 2 
 
K číslu 7/8/2007 neboli žiadne pripomienky. 
 
 



 
 
K bodu 3  
 
Návrh septembrového čísla Lamačana: 

 
- Hlavnou témou budú Hrubé hody 2007 
- Téma 30. výročie založenia ZŠ na Malokarpatskom námestí bude uverejnená v čísle 

10/2007  
- Článok  RNDr. Guldana  o úspechoch v bedmintone 
- Rozhovor s poslancom MVDr. Čechom 
- Reakcia Lamačanov na kúpalisko v Lamači 

 
K bodu 4 
 
Príspevky do čísla 10/2007: 
 

- 30 rokov od založenia ZŠ v Lamači 
- Vyhodnotenie súťaže o najkrajší balkón – JUDr. Ondrišová, Ing. Danišová 
- Rozhovor s poslancom JUDr. Gromom 
- Darcovstvo krvi – hodnotenie – M. Pikulíková 
- Deň boja proti drogám – M.Pikulíková 
- Výstavba protihlukovej steny – nové informácie – JUDr. Ondrišová, M.Čambalík  
- Rekultivácia ihrísk v MČ Ba – Lamač – Ing. Olekšák 
- Informácia z zriaďovaní Centra voľného času – M. Čambalík, M. Mrázová 
- Október – mesiac úcty k starším – informácia o akcii  - B. Veselá 
- Na kolesách proti rakovine – B. Veselá 
- Uznesenia z MZ pri MÚ Lamač – B. Veselá 
- Prečo v Lamači svietia lampy pred 19.00 hod. – kto to platí – M.Čambalík 
- Cintorín v Lamači – M.Čambalík 

 
 
V Bratislave, 3. 9. 2007  
 
Schválil: JUDr. Marek Bartovič – preds. RR. Lamačan 
Zapísala: Blanka Veselá – taj. RR Lamačan 


